

June 28, 2012

Le 28 juin 2012

Coram: Deschamps, Fish and  
Karakatsanis JJ.

Coram : Les juges Deschamps, Fish et  
Karakatsanis

**BETWEEN:**

**ENTRE :**

Police Constable Kris Wood, Acting  
Sergeant Mark Pullbrook and Police  
Constable Graham Seguin

Agent Kris Wood, sergent par intérim Mark  
Pullbrook et agent Graham Seguin

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Ruth Schaeffer, Evelyn Minty, Diane  
Pinder, Ian Scott, Director of the Special  
Investigations Unit and Julian Fantino,  
Commissioner of the Ontario Provincial  
Police

Ruth Schaeffer, Evelyn Minty, Diane Pinder,  
Ian Scott, directeur de l'unité des enquêtes  
spéciales et Julian Fantino, commissaire de la  
Police provinciale de l'Ontario

Respondents

Intimés

**JUDGMENT**

**JUGEMENT**

The motion for an extension of time to serve and file the motion for leave to intervene is granted. The motion for leave to intervene of the Canadian Police Association and Police Association of Ontario is dismissed without prejudice. The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to cross-appeal of Ian Scott, Director of the SIU, is granted. The applications for leave to cross-appeal are granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number CA52414, 2011 ONCA 716, dated November 15, 2011, is

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la requête pour permission d'intervenir est accueillie. La requête pour permission d'intervenir de l'Association canadienne des policiers et Police Association of Ontario est rejetée sans préjudice. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel incident d'Ian Scott, Directeur du SIU, est accueillie. Les demandes d'autorisation d'appel incident sont accueillies. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro CA52414, 2011 ONCA

No. 34621

granted without costs.

716, daté du 15 novembre 2011, est accueillie  
sans dépens.

J.S.C.C.  
J.C.S.C.